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 PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE LJUTOMER 

 

6. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer, ki je potekala v sredo, 2. oktobra 2019, s 

pričetkom ob 13. uri v sejni sobi Občine Ljutomer, Vrazova ulica 1, Ljutomer. Sejo je vodila 

županja mag. Olga Karba.   

 

UGOTOVITEV PRISOTNOSTI ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

LJUTOMER: 

 

Prisotni so bili naslednji člani občinskega sveta: Darinka Budna, Manja Gospodarič, Maksimiljan 

Gošnjak, Dejan Karba, Franjo Karlovčec, Kaučič Dejan, Jože Klemenčič, Ciril Magdič, Niko 

Miholič, Silvester Perko, Saša Polajnar, Mira Rebernik Žižek, Ludvik Rudolf st., Slavica Sunčič, 

Janko Špindler in Srečko Žižek. Jože Panič se je seji pridružil ob 13.07uri. Mag. Tomislav Nemec 

ob 13.16 uri. Matevž Kaučič ob 13.21 in Marta Mihorič ob 13.30 uri. 

 

Prisotnost na seji je opravičila Sara Karba. 

 

Predstavniki občinske uprave: Angela Lukman, direktorica občinske uprave, Damijana Belcl, vodja 

Upravno-splošnega oddelka, Aleš Vaupotič, vodja Režijskega obrata, Olga Lukman, vodja 

Medobčinskega inšpektorata in redarstva, in višji svetovalci: Ana Žnidarič, Renata Zrinski, Karmen 

Lah, Lilijana Koser, Jerneja Rajner, Andreja Torič in Branko Novak. 

 

Zunanji predstavniki: Ravnatelji osnovnih šol v Občini Ljutomer: Breda Žunič, Mateja Leskovar 

Polanič, Branko Meznarič; predstavnica Vrtca Ljutomer, Ksenija Kosi Viher; direktorica Splošne 

knjižnice Ljutomer, Vesna Laissani; direktor Zdravstvenega doma Ljutomer, Đorđe Šiškin; 

ravnatelj Glasbene šole Slavka Osterca Ljutomer, Stanislav Lašič; predstavnik Javnega Podjetja 

Prlekija, Tomislav Zrinski; predstavnik podjetja ZEU d.o.o., Leon Cigüt; Matej Kraner in 

predstavnik EN SVET/EKO SKLAD, Valentin Odar. 

 

Predstavniki medijev: Pomurec, Sabrina Kolenko. 

 

Županja je vse prisotne lepo pozdravila in nato podala ugotovitev, da je bilo na začetku seje 

prisotnih 16 članov občinskega sveta tako, da je bila sklepčnost na seji zagotovljena.  

 

Županja je vse prisotne seznanila z Odstopno izjavo svetnika Občinskega sveta Občine Ljutomer, 

Franja Karlovčeca. V odstopni izjavi je napisal, da nepreklicno odstopa s funkcije člana Občinskega 

sveta Občine Ljutomer in s tem iz ostalih funkcij povezanih s tem imenovanjem. Županja je 

prisotne seznanila z željo gospoda Karlovčeca, da bi še zadnjič nagovoril zbrane v vlogi svetnika.  

 

Županja je podano željo dala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 16 članov občinskega sveta. 

Svetniki so podano željo, soglasno sprejeli. 

 

Franjo Karlovčec se je zahvalil svetnicam in svetnikom Občinskega sveta Občine Ljutomer, gospe 

županji, podžupanoma in direktorici Občinske uprave za korektno sodelovanje. Pojasnil je govorice, 

ki se širijo po Ljutomeru, glede njegovega odstop. Dejal je, da je od vsega začetka v njegovi stranki 

SD dvom, da njegovo podjetje, katerega je direktor, sodeluje s podjetjem, katerega delna last je 
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Občina Ljutomer. Podal je tudi nekatera izhodišča, zakaj je temu tako. Neposredno sodelujejo s 

Komunalnim podjetjem Ljutomer zato, ker je upravljalec večstanovanjskih objektov, njegovo 

podjetje pa sklepa pogodbe s samimi stanovalci in ne z Komunalnim stanovanjskim podjetjem 

Ljutomer, in sam osebno pri tem ne vidi nič spornega. Podal še je odstopno izjavo, kot predsednik 

občinske organizacije SD Ljutomer in član upravnega odbora, to dejanje se mu zdi smiselno, ker ne 

želi, da se mu v njegovem obdobju očita, kjer koli bi deloval, da sodeluje z nekom. Podjetij v 

Ljutomeru je malo in morajo delati tisto, kar jim je na trgu ponujeno. Žal mu je, da je do tega prišlo, 

obenem se je opravičil vsem, ki so ga v teh dneh prepričevali, da naj ne odstopi, ampak se je odločil 

po svoji vesti. Ni enostavno tega pojasniti in upa, da mu tisti, ki so ga volili, ne bodo zamerili 

njegove odločitve. Vsem zbranim je zaželel dobro delo še naprej. 

 

Županja se je gospodu Karlovčecu zahvalila za njegov prispevek, ki ga je izkazal v tem času. 

Dejala je, da jo skrbi način delovanja političnih strank. Žal vedno znova ugotavlja, da politične 

stranke zapuščajo ljudje, ki lahko lokalnim skupnostim ponudijo znanje in izkušnje, to je za našo 

občino sigurno slabo, ni dobra popotnica za naprej in upa, da se podobne stvari, določeni pritiski s 

strani central, ne bodo več dogajali. Zaželela mu je veliko poslovnih in osebnih uspehov. 

 

Županja je nadalje dejala, da če ima kdo kakšno vprašanje za gospoda Karlovčeca, mu le to lahko 

postavi. 

 

Niko Miholič je dejal, da ga dana zadeva šokira in, da mu je izredno žal, da prihaja do takšnih 

situacij. Ve, kako se gospod Karlovčec počuti, ker je tudi sam bil deležen podobnih pritiskov, kot 

podjetnik – kmet iz te iste stranke. Če je to praksa, da vsak, ki deluje v realnem sektorju in se 

ukvarja s podjetništvom, kmetijstvom, turizmom ali čemer koli, da se bo moral bati za svoj posel, če 

bo vključen v politiko, da ga bo strah vstopati v kakršne koli politične strukture, zgolj zaradi tega, 

da bo izgubil posel, je odraz enega drugega časa in vemo katerega.  Dejal je, da naj bo sram tiste, ki 

delajo takšen pritisk. Podjetniki, takšni ali drugačni so zato tukaj, ker bi radi prispevali svojemu 

okolju. Prišli so v politiko zato, ker bi radi tako ali drugače prispevali lokalni skupnosti. Ni velikega 

»bazena« iz katerega bi lahko izbirali ljudi, za sodelovanje. Dejal je ali bomo vse ostale stranke, 

gledale, kaj se dogaja. Dobrim podjetnikom, kot je gospod Karlovčec, se  zavira pot, da gredo v 

politiko, to se ne sme dogajati. Nazadnje je dejal, da naj pomislimo, kaj se dogaja ta trenutek. Škoda 

je, da je gospod Karlovčec podal svojo zadnjo besedo, prosi, da še premisli. 

 

Maksimiljan Gošnjak je dejal, da gre za osebno odločitev gospoda Karlovčeca in, da nima  

smisla izrabljati dano situacijo za demagogijo, ker gre za strankarsko zadevo. Dejal je, da je gospod 

Karlovčec imel možnost, da izstopi iz stranke in ostane svetnik Občinskega sveta Občine Ljutomer. 

Nadalje je dejal, da ima vsaka stranka etični kodeks, kateri so zelo strogi. Dejal je, da bodo gospoda 

Karlovčeca pogrešali in, da so bili z njegovim delom zadovoljni, bil je korekten do vseh. Verjame, 

da bo tudi izven občinskega sveta lahko marsikaj prispeval. 

 

Županja je dejala, da če je to demagogija, da se podobni primeri ne smatrajo kot korupcija ne deleč 

stran od naše občine, potem se sprašuje, kje so meje normalnega. Smo ljudje in si zaslužimo 

določeno dostojanstvo. Da pa nekdo nekomu ne ustreza, zgolj zato, ker se z njo pogovarja na ulici 

in mu nekdo zaradi tega grozi, pa presega vse moralne meje.  

 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE LJUTOMER 

 

Županja je podala predlog zapisnika v razpravo in ker pripomb na zapisnik ni bilo, je sledilo 

glasovanje.  
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Prisotnih je bilo 16 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 15, PROTI: 1. 

Zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer je bil soglasno sprejet.  

 

PREGLED IN POTRDITEV REALIZIRANIH SKLEPOV 5. REDNE SEJE OBČINSKEGA 

SVETA OBČINE LJUTOMER 

 

Člani Občinskega sveta Občine Ljutomer so se z realizacijo sprejetih sklepov seznanili. 

 

Županja je prisotne seznanila s trenutno aktualnimi zadevami. 

 

PREGLED IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE LJUTOMER 

 

Županja je podala vprašanja o predlogih, dopolnitvah dnevnega reda.  

 

Ker ni bilo podanih nobenih predlogov in pripomb, je podala predlog dnevnega reda na glasovanje 

in potrditev. 

 

Prisotnih je bilo 16 članov občinskega sveta. 

Pregled in potrditev dnevnega reda 6. redne seje občinskega sveta Občine Ljutomer  je bil 

soglasno sprejet. 

 

Soglasno je bil sprejet naslednji dnevni red:  

1. ODLOK O USTANOVITVI IN IZDAJANJU JAVNEGA GLASILA OBČINE 

LJUTOMER – prva obravnava 

2. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRIZNANJIH IN 

NAGRADAH OBČINE LJUTOMER – skrajšani postopek 

3. ODLOK O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA ŠIRITEV 

POSLOVNE CONE ZA OBMOČJE EUP LJ 37 

4. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA ZAVODA OŠ IVANA CANKARJA LJUTOMER – skrajšani postopek 

5. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA ZAVODA OŠ MALA NEDELJA – skrajšani postopek 

6. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA ZAVODA OŠ JANKA RIBIČA CEZANJEVCI – skrajšani postopek 

7. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA ZAVODA OŠ STROČJA VAS – skrajšani postopek 

8. ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE LJUTOMER ZA LETO 2018 

9. PRAVILNIK O DODELJEVANJU SREDSTEV ZA OBNOVO VAŠKIH IGRIŠČ V 

OBČINI LJUTOMER 

10. PRAVILNIK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O ENKRATNI 

DENARNI POMOČI OBČINE LJUTOMER OB ROJSTVU OTROKA 

11. NAČRT RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM OBČINE LJUTOMER ZA 

LETO 2019 - DOPOLNITEV ŠT. 1 

12. SKLEP O ODPISU DOLGOV IZ NASLOVA NAJEMNIN IN OBRATOVALNIH 

STROŠKOV ZA OBČINSKA NEPROFITNA STANOVANJA 

13. SKLEPI O NAMEMBNOSTI PRESEŽKA PRIHODKOV NAD ODHODKI PO 

ZAKLJUČNIH RAČUNIH ZAVODOV ZA LETO 2018 ZA: 
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 OŠ IVANA CANKARJA LJUTOMER 

 OŠ MALA NEDELJA 

 OŠ JANKA RIBIČA CEZANJEVCI 

 OŠ STROČJA VAS 

 VRTEC LJUTOMER 

 GLASBENA ŠOLA SLAVKA OSTERCA LJUTOMER 

 ZDRAVSTVENI DOM LJUTOMER 

 SPLOŠNA KNJIŽNICA LJUTOMER 

14. SEZNANITEV Z IDEJNO ŠTUDIJO VARIANT ODVAJANJA IN ČIŠČENJA 

ODPADNIH VODA IZVEN DOLOČENIH AGLOMERACIJ V OBČINI 

LJUTOMER 

15. ZAHTEVA O UVEDBI URADNIH UR FURS, PISARNA LJUTOMER 

16. PREDSTAVITEV DELOVANJA EKO SKLADA IN ENSVET PISARNE V 

LJUTOMERU 

17. VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

LJUTOMER 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O USTANOVITVI IN IZDAJANJU JAVNEGA GLASILA OBČINE LJUTOMER – 

PRVA OBRAVNAVA 

 

Županja je uvodoma za pojasnila zaprosila strokovno sodelavko Ano Žnidarič. 

 

Ana Žnidarič je predstavila dano točko dnevnega reda.  

 

Županja je besedo predala predsedniku Statutarne pravne komisije. 

 

Statutarno pravna komisija je na svoji seji obravnavala Odlok o ustanovitvi in izdajanju javnega 

glasila Občine Ljutomer v prvi obravnavi in ocenila, da ni v nasprotju z zakonodajo in drugimi 

predpisi. K odloku pa podaja naslednje pripombe:  

 ime glasila se naj oblikuje v javni razpravi, saj ime glasila »Novičke Občine Ljutomer« niso 

primerne glede na vsebino 5. člena;  

 ločiti je potrebno Odgovornega urednika in Uredništvo; poleg Odgovornega urednika se naj 

imenujeta v Uredništvo vsaj še dva programska sodelavca;  

 v 11. členu se predlaga, da občinski svet imenuje in razrešuje Odgovornega urednika na 

predlog župana;  

 opredeliti bolj podrobno oblikovno prvo stran glasila oz. celostno podobo ter kvaliteto 

dokumenta;  

 v 5. členu 5. odstavka se doda, da naj veljajo brezplačne objave za vse javne zavode, katerih 

ustanovitelj je Občina Ljutomer ali država.  

 

Županja je odprla razpravo. 

 

Dejan Karba je dejal, da predlagani predlog podpira, seveda ob pogoju, da se upoštevajo 

dopolnitve Statutarno pravne komisije in tiste, ki bodo prišle v 15 dnevni javni razpravi, kamor bo 

poslal tudi svoje pripombe. 

 

Županja je dejala, da gospod Karba pogojno podpira sklep, kar najbolj ne razume, ker ne ve, kaj še 

bo v pripombah podal, dani predlog je zelo nenavaden, glede na dosedanjo prakso.  
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Dejan Karba je dejal, da bo podprl ta predlog  bo pa tudi poslal svoje pripombe. 

 

Maksimiljan Gošnjak  je vesel, ker je končno dani predlog odloka na mizi, saj si vsi želijo 

pluralnost in objektivnost, kar je bil tudi razlog za dani korak. Ga pa čudi 11. člen danega odloka in 

se sprašuje ali je to pluralnost in objektivnost. Želi, da vsi občani izvejo, kaj se dela v občinskem 

svetu in ne samo občinska uprava, uredništvo mora biti širše, kjer bodo imeli vsi vpliv. 

 

Županja je dejala, da lahko imenuje odgovornega urednika. Novičke so se izdajale, občanke in 

občani so bili seznanjeni z dogajanjem s prizadevanjem občinske uprave, kot tudi občinskega sveta 

in so bile sprejete zelo dobro. Časopis, kot je Vestnik, Večer, Delo in podobni je drugo. Obveza je, 

da občina svoje občane obvešča o tem, kar se dogaja in vključi tudi dogodke, za katere so najbolj 

zaslužna društva. Z občinsko upravo so nalogo, ki je bila dana v mesecu juliju vzeli resno. Preverilo 

se je veliko občin, na kakšen način izdajajo svoja glasila in ugotovili različno prakso. Predlog je bil, 

da se imenuje samo odgovorni urednik, zato, ker so do sedaj vse prispevke, ki so prihajali, objavili 

in to brezplačno. Kot predlagateljica odloka ne bi želela, da bi izdaja novega časopisa oz. glasila 

povzročilo dodatne finančne posledice v proračunu, ker to ni potrebno. Vsemu tistemu, kar je bilo 

skozi razpravo na zadnji seji izpostavljeno se je sledilo z vsem ciljem. Ponovno je poudarila, da 

odgovornost nosi župan/županja in ne svetniki, zakaj se jim to zdi tako nesprejemljivo, da 

odgovornega urednika ne nazadnje imenuje župan/županja. Medijska zakonodaja je izjemna 

materija. Dejala je, da še zadnje Novičke niso izšle, ker so v tisku, in tudi ne drži, da se ni upošteval 

prispevek gospoda Karba. Nekatere stvari je zelo smiselno preveriti, potem govoriti in komentirati. 

Zavrnjen ni bil noben prispevek, razen  prispevka, ki je bil poslan s strani občana v katerem je bilo 

kup laži, neresnic in se je nanašalo na določene ceste. Gospodu je bil poslan tudi dopis, da se njegov 

prispevek zaradi neresničnih podatkov ne bo objavil. 

 

Jože Panič je dejal, da nekatere pripombe iz strani Statutarno pravne komisije podpira. Naj bo 

urejeno tako, da se ostane v nekih cenovnih okvirih, kot je bilo do sedaj. Podpira odlok v taki obliki 

kot je, je pa mnenja, da se bo po javni razpravi videlo, kaj upoštevati in kaj ne. 

 

Slavica Sunčič je dejala, da preden je odšla na sejo, da je pogledala Novičke, in se ji zdijo dobri 

sestavki, lepe slike, tako da je oblika dobra. Vendar smatra, da vso to gradivo lahko kvalitetno 

pogledajo v teh 15 dneh. Korektno je, da se upošteva vsako mnenje, ki je dano iz strani članov 

občinskega sveta.  

 

Županja je dani predlog odloka podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Odlok o ustanovitvi in izdajanju javnega glasila Občine Ljutomer – 1. obravnava je bil 

soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 78: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o ustanovitvi in izdajanju javnega glasila 

Občine Ljutomer.  

2. Odlok se posreduje v 15-dnevno razpravo. 

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRIZNANJIH IN       

NAGRADAH OBČINE LJUTOMER – SKRAJŠANI POSTOPEK 
 

Županja je besedo predala višji svetovalki sodelavki Renati Zrinski. 
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Renata Zrinski je predstavila dano točko dnevnega reda.  

 

Županja je besedo predala predsedniku Statutarne pravne komisije. 

 

Statutarno pravna komisija je na svoji seji obravnavala Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o priznanjih in nagradah Občine Ljutomer po skrajšanem postopku. Komisija je Občinskemu svetu 

Občine Ljutomer predlagala, da ga v predlagini obliki sprejme.  

 

Županja je odprla razpravo. 

 

Mira Rebernik Žižek je dejala, da je Komisija za priznanja obravnavala in predlagala določene 

spremembe, obenem se je županji zahvalila, da so nekatere predloge upoštevali. Nadalje je povzela 

nekaj predlogov, ki se niso upoštevala in jih je Komisija za priznanja predlagala. 

 

Županja je dejala, da ni užaljena in da se naslednja vsa tri leta lahko črtajo vsa priznanja, ki jih 

podeljuje županja. Dejala je, da v izkazovanju hvaležnosti iz srca, kar spremlja zadnjih devet let in 

izkazuje zahvale in priznanja svojim občankam in občanom, je ne bo nihče ustavil. Ubrala bo svoj 

način, kako se bo tega lotila, to, kar čuti, bo tudi storila. Zelo nenavadno je razmišljanje komisije, 

kajti v naši občini je res veliko izjemnih posameznikov, ki bi si zaslužili takšna ali drugačna 

priznanja in se je mogoče tudi  koga v zadnjih devetih letih izpustilo, vendar nenamerno. Dejala je, 

da se jo s takšnim predlogom spravlja v zelo nelagodno situacijo. Vprašala je, da ji naj povejo, kako 

bo župan reagiral, če bo dobil seznam iz strani Obrtne zbornice in še koga, da ima okrogli jubilej 

štiri ali pet podjetij? Nadalje je dejala, da so to zelo neugodne situacije. Spoštuje njihovo odločitev. 

Ni užaljena, je pa žalostna.  

 

Mira Rebernik Žižek je dejala, da ne posegajo v priznanja županje, ki jih lahko podeli čez celo 

leto. Nikjer ni omejitev števila priznanj, ki jih med letom lahko podeli na kakršnih koli prireditvah. 

Osredotočili so se zgolj na število tri za slavnostno sejo ob občinskem prazniku Občine Ljutomer. 

Prosi, da se naj ne zavaja občanke in občane. 

 

Županja je dejala, da noben občinski svet nima pravice županu/županji diktirati, koliko priznanj in 

zahval bo podelil. Prosi, da tudi oni naj ne zavajajo javnosti. Glede na to, da gre za skrajšani 

postopek, je pravno službo prosila za pojasnilo.  

 

Ana Žnidarič je dejala, da danes ne govorimo o pravilniku, ampak o spremembah in dopolnitvah 

odloka o priznanjih in nagradah v Občini Ljutomer v skrajšanem postopku. Pri sprejemu po 

skrajšanem postopku se vložijo amandmaji k členu odloka, amandmaji se lahko predložijo na sami 

seji.  

 

Županja, je dejala, da če želijo, bo odredila odmor. Odrejen je bil 15 minutni odmor. 

 

Ker po 20 minutnem odmoru še ni bilo prisotnih predlagateljev amandmaja, je županja podala 

predlog, da se seja nadaljuje, in sicer s Sklepi o namembnosti presežka prihodkov nad odhodki po 

zaključnih računih zavodov za leto 2018.  

 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

SKLEPI O NAMEMBNOSTI PRESEŽKA PRIHODKOV NAD ODHODKI PO 

ZAKLJUČNIH RAČUNIH ZAVODOV ZA LETO 2018 ZA: 

 OŠ IVANA CANKARJA LJUTOMER 

 OŠ MALA NEDELJA 

 OŠ JANKA RIBIČA CEZANJEVCI 
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 OŠ STROČJA VAS 

 VRTEC LJUTOMER 

 GLASBENA ŠOLA SLAVKA OSTERCA LJUTOMER 

 ZDRAVSTVENI DOM LJUTOMER 

 SPLOŠNA KNJIŽNICA LJUTOMER 

 

OŠ IVANA CANKARJA LJUTOMER 

 

Županja je besedo predala ravnatelju Osnovne šole Ivana Cankarja Ljutomer, Branku Meznariču. 

 

Branko Meznarič je predstavil Sklep o namembnosti presežka prihodkov nad odhodki po 

poslovnem poročilu za leto 2018. 

 

Odbor za finance je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da k Sklepu o namembnosti 

presežka prihodkov nad odhodki po Zaključnem računu zavoda za leto 2018 poda soglasje. 

 

Ker razprave ni bilo, je županja dani predlog sklepa podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 79: 

Občinski svet Občine Ljutomer daje soglasje k sprejetim sklepom Sveta Zavoda OŠ Ivana 

Cankarja Ljutomer glede razporeditve presežka prihodkov nad odhodki po poslovnem poročilu za 

leto 2018 in sicer: 

- na stroškovnem mestu ŠOLA je izkazan presežek v višini 893,28 €,  

- na stroškovnem mestu VRTEC je izkazan presežek v višini 466,86 €,  

- na stroškovnem mestu OŠ CVETKO GOLAR je izkazan presežek v višini 1.362,70 €, 

-  na stroškovnem mestu ŠPORTNA DVORANA je izkazan presežek v višini 4,10 €, 

- na stroškovnem mestu EKONOMSKI PROGRAM - KOSILA je izkazan presežek v višini 

543,43 € in 

- na stroškovnem mestu TRŽNA DEJAVNOST je izkazan presežek v višini 422,57 €. 

Presežek prihodkov nad odhodki se v skupni višini 3.692,94 € nameni za nabavo programske 

opreme za obračun potnih stroškov, nabavo traktorske kosilnice in dveh miz. 

 

OŠ MALA NEDELJA 

 

Županja je besedo predala ravnateljici Osnovne šole Mala Nedelja, Bredi Žunič. 

 

Breda Žunič je predstavila Sklep o namembnosti presežka prihodkov nad odhodki po poslovnem 

poročilu za leto 2018. Zahvalila se je tudi, da se je začela reševati prostorska stiska. 

 

Odbor za finance je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da k Sklepom o namembnosti 

presežka prihodkov nad odhodki po Zaključnem računu zavoda za leto 2018 poda svoje soglasje. 

 

Ker razprave ni bilo, je županja dani predlog sklepa podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 80: 

Občinski svet Občine Ljutomer daje soglasje k sprejetima sklepoma Sveta Zavoda OŠ Mala 

Nedelja glede razporeditve presežka prihodkov nad odhodki po poslovnem poročilu za leto 2018 

in sicer: 

- presežek na stroškovnem mestu ŠOLA v višini 341,38 € in 

- presežek na stroškovnem mestu VRTEC v višini 779,60 € 

se nameni za investicije. 

 

OŠ STROČJA VAS 

 

Županja je besedo predala ravnateljici Osnovne šole Stročja vas, Mateji Leskovar Polanič. 

 

Mateja Leskovar Polanič je predstavila Sklep o namembnosti presežka prihodkov nad odhodki po 

poslovnem poročilu za leto 2018.  

 

Odbor za finance je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da k Sklepom o namembnosti 

presežka prihodkov nad odhodki po Zaključnem računu zavoda za leto 2018 poda svoje soglasje. 

 

Ker razprave ni bilo, je županja dani predlog sklepa podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 81: 

Občinski svet Občine Ljutomer daje soglasje k sprejetima sklepoma Sveta Zavoda OŠ Stročja vas 

glede razporeditve presežka prihodkov nad odhodki po poslovnem poročilu za leto 2018 in sicer: 

- presežek prihodkov nad odhodki na stroškovnem mestu  ŠOLA v višini 247,01 € in 

- presežek prihodkov nad odhodki na stroškovnem mestu VRTEC v višini 37,70 €  

se nameni za nabavo opreme. 

 

VRTEC LJUTOMER 

 

Županja je besedo predala predstavnici Vrtca Ljutomer, Kseniji Kosi Viher. 

 

Ksenija Kosi Viher je predstavila Sklep o namembnosti presežka prihodkov nad odhodki po 

poslovnem poročilu za leto 2018. 

 

Odbor za finance je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da k Sklepom o namembnosti 

presežka prihodkov nad odhodki po Zaključnem računu zavoda za leto 2018 poda svoje soglasje. 

 

Ker razprave ni bilo, je županja dani predlog sklepa podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 82: 

Občinski svet Občine Ljutomer soglaša s sklepom Sveta Zavoda Vrtca Ljutomer, da se presežek 

prihodkov nad odhodki po poslovnem poročilu za leto 2018, v višini 175,30 € nameni za nakup 

didaktičnih sredstev. 
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GLASBENA ŠOLA SLAVKA OSTERCA LJUTOMER 

 

Županja je besedo predala ravnatelju Glasbene šole Slavka Osterca Ljutomer, Stanislavu Lašiču. 

 

Stanislav Lašič je predstavil Sklep o namembnosti presežka prihodkov nad odhodki po poslovnem 

poročilu za leto 2018. 

 

Odbor za finance je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da k Sklepom o namembnosti 

presežka prihodkov nad odhodki po Zaključnem računu zavoda za leto 2018 poda svoje soglasje. 

 

Ker razprave ni bilo, je županja dani predlog sklepa podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 83: 

Občinski svet Občine Ljutomer daje soglasje k sprejetemu sklepu Sveta Zavoda Glasbena šola 

Slavka Osterca Ljutomer št. 4/6 glede razporeditve presežka na odhodki po poslovnem poročilu za 

leto 2018 tako, da se presežek v višini 2.069,43 EUR nameni za nabavo osnovnih sredstev.  

 

OŠ JANKA RIBIČA CEZANJEVCI 

 

Županja je opravičila odsotnost gospe ravnateljice Osnovne šole Cezanjevci in obenem predstavila 

Sklep o namembnosti presežka prihodkov nad odhodki po poslovnem poročilu za leto 2018. 

 

Odbor za finance je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da k Sklepom o namembnosti 

presežka prihodkov nad odhodki po Zaključnem računu zavoda za leto 2018 poda svoje soglasje. 

 

Ker razprave ni bilo, je županja dani predlog sklepa podala na glasovanje. 
 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 84: 

Občinski svet Občine Ljutomer daje soglasje k sklepoma Sveta zavoda OŠ Janka Ribiča 

Cezanjevci glede poslovnega rezultata po poslovnem poročilu za leto 2018 in sicer: 

- sklep št. 31: Na stroškovnem mestu ŠOLA je nastal čisti presežek prihodkov nad odhodki v 

višini 2.542,23 €, ki se nameni za nabavo osnovnih sredstev,  

- sklep št. 17: Na stroškovnem mestu VRTEC je nastal čisti presežek prihodkov nad odhodki 

v višini 2,00 €, ki se nameni za nabavo osnovnih sredstev.  

 

ZDRAVSTVENI DOM LJUTOMER 

 

Županja je besedo predala direktorju Zdravstvenega doma Ljutomer, Đorđe Šiškinu. 

 

Đorđe Šiškin je predstavil Sklep o namembnosti presežka prihodkov nad odhodki po poslovnem 

poročilu za leto 2018. 

 

Odbor za finance je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da k Sklepom o namembnosti 

presežka prihodkov nad odhodki po Zaključnem računu zavoda za leto 2018 poda svoje soglasje. 
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Županja je odprla razpravo.  

 

Niko Miholič je podal vprašanje direktorju glede dogajanja v Zdravstvenem domu Ljutomer, in 

sicer glede odhodov in slabih razmer.  

 

Đorđe Šiškin je dejal, da so imeli sejo sveta zavoda in so obravnavali vprašanja, ki so mu sedaj bila 

predstavljena, prav tako so na sami seji bili predstavniki Občine Ljutomer. Nadalje je dejal, da 

informacij o seji sveta zavoda, ne bodo dajali v javnost. 

 

Županja je dani predlog sklepa podala na glasovanje. 
 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 85: 

Občinski svet Občine Ljutomer daje soglasje k predlogu javnega zavoda, da se presežek 

prihodkov nad odhodki po zaključnem računu zavoda za leto 2018, v višini 114.172 EUR, nameni 

za izvajanje in razvoj Zdravstvenega doma Ljutomer in dejavnosti. 

 

SPLOŠNA KNJIŽNICA LJUTOMER 

 

Županja je besedo predala direktorici Splošne knjižnice Ljutomer, Vesni Laissani. 

 

Vesna Laissani predstavila Sklep o namembnosti presežka prihodkov nad odhodki po poslovnem 

poročilu za leto 2018. 

 

Ker razprave ni bilo, je županja dani predlog sklepa podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 86: 

Občinski svet Občine Ljutomer soglaša s predlogom, da se presežek prihodkov nad odhodki po 

poslovnem poročilu Splošne knjižnice Ljutomer za leto 2018 v višini 328,82 € nameni za razvoj in 

dejavnosti v Splošni knjižnici Ljutomer (projekt Ministrstva za kulturo »Podajmo si roke in 

rastemo. 

 

Županja podala predlog, da se seja nadaljuje z  Odlokom o spremembah in dopolnitvah odloka o 

ustanovitvi Javnega zavoda OŠ Ivana Cankarja Ljutomer, OŠ Mala Nedelja, OŠ Janka Ribiča 

Cezanjevci in OŠ Stročja vas. 

 

Županja je predlagani predlog podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

 ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA ZAVODA OŠ IVANA CANKARJA LJUTOMER – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA ZAVODA OŠ MALA NEDELJA – SKRAJŠANI POSTOPEK 
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 ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA ZAVODA OŠ JANKA RIBIČA CEZANJEVCI – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA ZAVODA OŠ STROČJA VAS – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 

Županja je besedo predala ravnateljici Osnovne šole Stročja vas, Mateji Leskovar Polanič. 

 

Mateja Leskovar Polanič je predstavila dane točke dnevnega reda.  

 

Županja je besedo predala predsedniku Statutarne pravne komisije. 

 

Statutarno pravna komisija je na svoji seji obravnavala Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o ustanovitvi javnega zavoda OŠ Ivana Cankarja Ljutomer, OŠ Mala Nedelja, OŠ Janka Ribiča 

Cezanjevci in OŠ Stročja vas po skrajšanem postopku. Komisija je Občinskemu svetu Občine 

Ljutomer predlagala, da jih v predlagi obliki sprejme.  

 

Županja je odprla razpravo. 

 

Slavica Sunčič je dejala, da ne bo glasovala proti razširitvi dejavnosti v osnovnih šolah, ker se 

neizmerno trudijo. Vendar imajo že sedaj neizmerno širok program in veliko obšolskih aktivnosti in 

obveznosti. Podala je svoje razmišljanje, da znanje ni tisto prvo in da ni vse, ampak tudi dobri 

medsebojni odnosi, medsebojna pomoč, morala in še mnogo drugih stvari, ki jih medsebojno 

potrebujemo v življenju. Temu se posveča premalo pozornosti. Nešteto krat sreča otroke, ki niti ne 

pozdravijo, kar je osnovna olika ljudi. Vlogo morale bi morale prevzeti šole, v prvi vrsti pa starši. 

Zahvalila se je tudi za dobro medsebojno sodelovanje. 

 

Županja je dejala, da so bili iz strani gospe Sunčič omenjeni starši, šola, vendar je mnenja, da so 

tudi oni tisti. Dejala, da njo osebno otroci pozdravljajo. 

 

Županja je predloge odlokov podala na glasovanje. 
 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Odlok je bil soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 87: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Ivana Cankarja Ljutomer – 

skrajšani postopek. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA 

ZAVODA OŠ MALA NEDELJA – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 

Županja je dani predlog odloka podala na glasovanje. 
 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Odlok je bil soglasno sprejet. 

 

 

 



7. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER 

9. december 2019 

 

 13 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 88: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Mala Nedelja – skrajšani 

postopke. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA 

ZAVODA OŠ JANKA RIBIČA CEZANJEVCI – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 

Županja je dani predlog odloka podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Odlok je bil soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 89: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Janka Ribiča Cezanjevci – 

skrajšani postopke. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA 

ZAVODA OŠ STROČJA VAS – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 

Županja je dani predlog odloka podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Odlok je bil soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 90: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stročja vas – skrajšani 

postopke. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA ŠIRITEV 

POSLOVNE CONE ZA OBMOČJE EUP LJ 37 

 

Županja je besedo predala višji svetovalki Jerneji Rajner. 

 

Jerneja Rajner je podala uvodne  besede k predstavitvi odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu za širitev poslovne cone za območje EUP LJ 37.  

 

Županja je besedo predala predsednikom odborov. 

 

Statutarno pravna komisija je na svoji seji obravnavala Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu za širitev poslovne cone za območje EUP LJ 37. Komisija je Občinskemu svetu Občine 

Ljutomer predlagala, da ga v predlagni obliki sprejme.  
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Odbor za finance je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da Odlok o občinskem  

podrobnem prostorskem načrtu za širitev poslovne cone za območje EUP LJ 37 v predlagani obliki 

sprejme. 

 

Odbor za gospodarstvo in turizem je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da Odlok o 

občinskem podrobnem prostorskem načrtu za širitev poslovne cone za območje EUP LJ 37 v 

predlagani obliki sprejme. 

 

Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da 

Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za širitev poslovne cone za območje EUP LJ 

37,  sprejme. 

 

Člani OPSS so se seznanili z omenjenim odlokom. Glede na razprodana zemljišča na drugih 

lokacijah poslovnih con v Ljutomeru ter interes, ki ga kažejo gospodarstveniki, podpirajo izvedbo 

vseh postopkov za širitev poslovne cone za območje EUP LJ37. Predlagali so, da se  pri 

projektiranju gospodarske javne infrastrukture upoštevajo tudi odvajanja odpadnih kanalizacijskih 

vod do regionalne ceste Ljutomer - Križevci, s čimer bo omogočen priklop tudi drugih 

gospodarskih subjektov na kanalizacijsko omrežje. 

 

Ker razprave ni bilo, je županja dani predlog sklepa podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Odlok je bil soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 91: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o občinskem prostorskem načrtu za širitev 

poslovne cone za območje EUP LJ 37. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

NADALJEVANJE 2. TOČKE DNEVNEGA REDA 

 

Županja je nadalje dejala, da se nadaljuje z 2. točko dnevnega reda in sicer odlok o   spremembah 

in dopolnitvah odloka o priznanjih in nagradah Občine Ljutomer. Besedo je predala predlagateljici 

amandmaja gospe Miri Rebernik Žižek. 

 

Mira Rebernik Žižek je prebrala AMANDMA št.1., katerega predlagatelji so: Mira Rebernik 

Žižek, Matevž Kaučič in Ludvik Rudolf st.. 

 

AMANDMA ŠT.1. 

 

1. dopolni se 3. člen Odloka o priznanjih in nagradah Občine Ljutomer, tako, da se na koncu 

besedila dodata besedi z referencami. 

2. na koncu 18. člena Odloka o priznanjih in nagradah Občine Ljutomer se doda novi stavek, ki se 

glasi: Na slavnostni prireditvi ob prazniku občine, lahko župan podeli največ tri priznanja župana. 

3. v 4. členu predloga Odloka o  priznanjih in nagradah Občine Ljutomer se v drugem odstavku, za 

besedo večletnim doda beseda neprekinjenim. V zadnjem stavku 4. člena se ednina v besedi podeli 

spremeni v podelijo.  

 

Obrazložitev 

Županjina priznanja smo omejili na tri zgolj na slavnosti prireditvi ob Občinskem prazniku z 

namenom, da ne razvrednotimo ostalih najvišjih nagrad občine, ki so tudi omejena na največ tri. Ne 
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omejujemo pa, da lahko županja med letom podeli neomejeno število priznanj tistim, za katere 

smatra, da si jih zaslužijo. Ostala dva predloga amandmaja sta zgolj dopolnitev besedila.  

 

Mag. Tomislav Nemec je podal AMANDMA št. 2 na predloga Odloka o  priznanjih in nagradah 

Občine Ljutomer. 

 

AMANDMA ŠT. 2. 

 

V 13. členu Odloka o  priznanjih in nagradah Občine Ljutomer se akademik nadomesti z besedo 

akademsko izobražen umetnik.  

Obrazložitev 

Gre za dokument, ki kroži tudi po medmrežju, v rabi jezika akademik, pomeni danes dejansko ali 

gre za člana akademije umetnosti ali osebo, ki deluje v akademskem okolju, bodi si kot predavatelj, 

profesor ali raziskovalec in bolj primerna raba je, da se uporablja izraz akademsko izobražen 

umetnik.  

 

Županja je odprla razpravo. 

 

Janko Špindler je dejal, kot prejšnji predsednik, da so imeli večkrat težave, kako se opredeliti pri 

določenih vlogah, in da so mu te besedne omejitve v amandmaju v redu. Kot komisija so včasih tudi 

koristili priložnost, da tisti predlogi, ki so prišli za nagrade in priznanja, v primeru, da jih je bilo 

slučajno preveč, so se takrat dogovorili z županjo, da se kateri od tistih vključi v priznanje županje. 

Potem sedaj lahko nastane problem, pri omejitvi treh priznaj županje. Bega ga tudi beseda večletno 

neprekinjeno delovanje.  

 

Mira Rebernik Žižek je dejala, da so tudi oni razmišljali v tej smeri, da bi npr. za Miklošičeva 

priznanja navedli leta delovanja. Sedaj, ko pa niso omejena leta, je množina, se šteje že tri leta 

delovanja. Za tiste, ki pa se upokojijo in potem niso več aktivni, ne vidi omejitve, zakaj ne bi dobil 

nagrade ali priznanja za leta, v katerih je so bili aktivni. 

 

Stanislav Perko se je navezal na omejitev priznanj županji. Prepričan je namreč, da je to priznanje 

ob občinskem prazniku najvišje priznanje, ki ga lahko podeli županja. Prepričan je, da nima iste 

teže, kot jo ima neko priznanje na gasilski veselici. Omejevanje se mu ne zdi smiselno.  

 

Mira Rebernik Žižek je dejala, da so priznanja in nagrade najvišjega organa Občine Ljutomer 

omejena na število tri, in zgolj iz tega razloga, je podan predlog, da se priznanja županje omejijo na 

število tri. 

 

Jože Panič se je navezal na besede gospoda Perka. Ne moremo enačiti priznanja županje in 

priznanja občinskega sveta. Lahko povečamo število priznanj občinskega sveta, vendar je mnenja, 

da ni pošteno, da se omeji število priznanj županji. To je njena pravica, in mi kot občinski svetniki 

nimamo pravice omejevati števila priznanj županji, imamo pa pravico, da povečamo število 

priznanj občinskega sveta. Dejal je, da ga bega beseda neprekinjeno in je ne bi upošteval. 

 

Matevž Kaučič je podal obrazložitev, zakaj so se v komisiji odločili za omejitev treh priznanj, ker 

bi tako tudi na slavnostni seji dvignili nivo pomena priznanja županje. 

 

Maksimiljan Gošnjak je dejal, da tisti, ki bodo dobili ta tri priznanja županje se bodo zavedali, 

koliko so vredna.  
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Darinka Budna je dejala, da je omejevanje priznanj županje nesmiselno, podelila bo toliko 

priznanj, za koliko se bo sama odločila. Tisti, ki dobi priznanje ne glede na to, kdo mu ga je podelil, 

je lahko na to ponosen.  

 

Mira Rebernik Žižek je dejala, da glede besede neprekinjeno, je govora o Miklošičevih nagradah 

in ne o priznanjih. 

 

Jože Klemenčič se sprašuje ali se jim zdi priznanje, ki ga nekdo dobi na slavnostni seji, enako 

tistemu, ki bi ga naj dobil enakovreden človek in ga bo sprejel pred petimi ali desetimi ljudmi v 

pisarni županje. 

 

Županja je dejala, da jo je sedaj sram, da sedi v sredini nekaterih. Mogoče, če bi si drznili, bi rekli, 

da županje na slavnostni seji ob občinskem prazniku niti ne bi bilo, ker ni članica občinskega sveta, 

ona je samo županja. Mogoče tudi pobuda, da se na naslednji seji spremeni pravilnik tudi v tem 

delu. Pred njimi ni bilo nobene omejitve, koliko bo kdo podelil priznanj. Dejala je, da ji je žal, da 

jih ne vidi na prireditvah in žalostno je, da so v preteklih treh dneh njene sodelavce grdo 

obravnavali, jih poniževali in da te žalitve presegajo vse meje. Podala je vprašanje, kaj se bo 

zgodilo če bodo naslednje leto štirje podjetniki imeli trideset let delovanja? 

 

Matevž Kaučič je dejal, da če se je koga žalilo, se naj imensko imenuje. 

 

Županja je podala primer, ki se je zgodilo na KVIM-u, ko je mag. Tomislav Nemec žalil sodelavce 

občinske uprave. Prosi, da se na delovnih telesih.  

 

Županja je podala predlog amandmaja št. 1 na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 8 , PROTI: 8 

Amandma št.1. ni bil izglasovan. 

 

Županja je podala predlog amandmaja št. 2 na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12 , PROTI: 0 

Amandma št.2. je izglasovan. 

 

Županja je predlagani predlog odloka skupaj z amandmajem št. 2 podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 9, PROTI: 4 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 92: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme amandma k predlogu Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o priznanjih in nagradah Občine Ljutomer v naslednji vsebini: 

- v 3. členu se beseda akademik nadomesti z besedo akademsko izobražen umetnik. 

2. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

priznanjih in nagradah Občine Ljutomer po skrajšanem postopku, z upoštevanjem amandmaja iz 

1. točke tega sklepa. 

3. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
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K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE LJUTOMER ZA LETO 2018 

 

Županja je besedo predala strokovni sodelavki Lilijani Koser. 

 

Lilijana Koser je podala uvodna pojasnila k dani točki dnevnega reda. 

 

Županja je besedo predala predsednikom odborov. 

 

Odbor za kmetijstvo je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da Zaključni račun proračuna 

Občine Ljutomer za leto 2018, v pripravljeni obliki sprejme. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila z vsebino Zaključnega računa proračuna Občine 

Ljutomer za leto 2018 in je predlagala, da ga Občinski svet Občine Ljutomer v predlagani obliki 

sprejme. 

 

Odbor za gospodarstvo in turizem je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da Zaključni 

račun Občine Ljutomer za leto 2018 umakne z dnevnega reda 6. redne seje občinskega sveta, dokler 

le-tega ne obravnava in poda svoje mnenje Nadzorni odbor Občine Ljutomer. 

 

Županja je podala pojasnilo, da ni pogoj, da Nadzorni odbor obravnava Zaključni račun proračuna 

Občine Ljutomer pred sejo občinskega sveta. 

 

Mag. Tomislav Nemec je podal repliko ter dejal, da je v Poslovniku navedeno, da Nadzorni odbor 

obravnava Zaključni račun, iz tega osnovnega sporočila so zaključili, da so tisti postopki pred tem 

izpeljani. Želi, da bi tudi Nadzorni odbor podal mnenje k tako pomembnemu dokumentu. 

 

Ana Žnidarič je dejala, da Poslovnik občinskega sveta ne govori o poslovanju Nadzornega odbora, 

kot drugo bi morali predlog za umik točke dnevne reda podati že pri sprejetju  dnevnega reda, sedaj 

je dnevni red že potrjen. V Statutu piše, da vsako leto Nadzorni odbor obravnava Zaključni račun.  

 

Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil z vsebino Zaključnega računa proračuna Občine 

Ljutomer za leto 2018 in je predlagal, da ga Občinski svet Občine Ljutomer v predlagani obliki 

sprejme.  

 

Odbor za finance je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da Zaključni račun proračuna 

Občine Ljutomer za leto 2018 umakne z dnevnega reda in ga obravnava šele po pregledu 

dokumenta s strani Nadzornega odbora. 

 

Županja je odprla razpravo. 

 

Maksimiljan Gošnjak je dejal, da se jim je v Odboru za finance zdelo, da če imamo Nadzorni 

odbor občine, da je pred vsemi tistimi, ki pregleda Zaključni račun, in poda pozitivno mnenje.  

 

Dejan Karba je dejal, da ima po informacijah, ki jih je prejel, Nadzorni odbor 8. oktobra sklicano 

sejo in bodo obravnavali Zaključni račun, tako, da bodo lahko prejeli mnenje o njem. 

  

Županja je dani predlog podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 15 , PROTI: 0 
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Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 93: 

1. Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Ljutomer za leto 2018. 

2. Zaključni račun proračuna Občine Ljutomer za leto 2018 se objavi v Uradnem glasilu 

slovenskih občin. 

 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

PRAVILNIK O DODELJEVANJU SREDSTEV ZA OBRAVNAVO VAŠKIH IGRIŠČ V 

OBČINI LJUTOMER 

 

Županja je besedo predala strokovni sodelavki Karmen Lah. 

 

Karmen Lah je podala uvodna pojasnila k dani točki dnevnega reda. 

 

Županja je besedo predala predsednikom odborov. 

 

Statutarno pravna komisija je na svoji seji obravnavala Pravilnik o dodeljevanju sredstev za obnovo 

vaških igrišč v Občini Ljutomer. Komisija je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagala, da ga 

v predlagi obliki sprejme s pripombo, da se točki 7. in 8 v delu za športni objekt premestita v 

splošna merila pod zaporedno število 6 in 7, preostale točke pa se temu ustrezno preštevilčijo.  

 

Odbor za finance je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da Pravilnik o dodeljevanju 

sredstev za obnovo vaških igrišč v občini Ljutomer sprejme in sicer z naslednjimi spremembami in 

dopolnitvami: 

- v 4. točki Splošnih meril se besedilo pravilno glasi: »Prijavitelj ima status društva v javnem 

interesu na področju športa« 

- 7. in 8. točka  se v celoti iz Meril za športni objekt  premestita v Splošna merila pod 6. in 7. 

točko. Ostale točke pri Splošnih merilih pa se smiselno preštevilčijo 

 

Odbor za gospodarstvo in turizem je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da Pravilnik o 

dodeljevanju sredstev za obnovo vaških igrišč v Občini Ljutomer sprejeme z naslednjimi popravki 

in dopolnitvami: 

1. V merilih pod točko 4 se merilo spremeni in se pravilno glasi: »Prijavitelj ima status društva 

v javnem interesu na področju športa«. 

2. V merilih se vsebina pod točko 7 in 8 prenese med splošna pravila , in sicer pod točki 6 in 7. 

Ostale točke se potem smiselno preštevilčijo. 

3. Pri razredih športnih objektov se črta 2. razred, prvotni 3. tako postane 2., prvotni 4. pa 

postane 3. Posledično so tako trije razredi in ne več štirje. 

Teniško igrišče se na novo umesti v 3. razred, korekcijski faktorji pri razredih športnih 

objektov (tabela 1) pa se postavijo na novo, in sicer: 

 

KOREKCIJSKI FAKTOR: 

Razred športnih objektov  

(Tabela 1) 

1 1. razred 

0,8 2. razred 

0,4 3. razred 
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Tabela 1: Razredi športnih objektov 

1. razred 2. razred 3. razred 

travnato igrišče veliki 

nogomet (100 x 65) = 

6.500 m2 

srednja igrišča - travnata za 

nogomet (50 x 25) = 1.250 m2 

asfaltna igrišča, namenjena 

športu: 

- asfalt mali nogomet (40 x 

20) = 800 m2 

- asfalt mali nogomet + 

košarka = 920 m2 

 
pomožna igrišča nogomet (50 

x 25) = 1.250 m2 

odprto strelišče (32 x 50) 

=1.600 m2 

 
odbojka na mivki (18 x 9) = 

162 m2 

fitnes na prostem (20 x 20) = 

400 m2 

  
teniško igrišče (13 x 28) = 

364 m2 

 

Županja je besedo predala podžupanu Janko Špindlerju. 

 

Janko Špindler je dejal, da so pri pripravi izračuna bili vključeni Karmen Lah in Športna zveza 

Ljutomer, najbolj angažirani je bil tajnik Aleš Ploj. Pravilnik je nastavljen v to smer, da se bodo 

sredstva porabljala namensko. Razredi so narejeni po vzoru Letnega programa športa. Nadalje je 

podal obrazložitve na posamezne razrede.  

 

Županja je dejala, da posegati v to kar so se že društva dogovorila ni smiselno. S tem posegom 

najbolj izgubijo na Cvenu in v Pristavi. Verjame, da ko se delajo pravilniki in kriteriji še je vse 

enostavno, ko pa padejo ven sredstva, pa nastane problem. 

 

Mag. Tomislav Nemec je dejal, da je bil namen že v mesecu aprilu, ko je bil vložen amandma, da 

se da en in-put v ureditev igrišč. Pri odločitvi je sledil razpravi, ki je bila na skupščini. 

 

Jože Panič je dejal, da je pravilnik, kot ga je pripravila Športna zveza v soglasju z društvi, v redu. 

Strinja pa se tudi z razmišljanjem gospoda Nemca, naj se letos prijavi pet društev, naslednje leto 

spet pet društev in bo s tem rešen problem.  

 

Ciril Magdič je dejal, da je v osnovnih izhodiščih bilo navedeno, da morajo izpolnjevati določene 

pogoje. 

 

Karmen Lah je pojasnila, da so različni kriteriji po katerih se dobivajo dodatne točke pri razpisu. 

 

Županja je podala vprašanje, kaj pomeni društvo v javnem interesu in kako se ga pridobi? 

 

Karmen Lah je podala obrazložitev na dano vprašanje. 

 

Maksimiljan Gošnjak je podal vprašanje, na podlagi česa so tako visoko ocenjena teniška igrišča. 

 

Odgovor na dano vprašanje je podal podžupan Janko Špindler. 

 

Županja je po zaključeni razpravi dani predlog pravilnika podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 18, PROTI: 0 
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Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 94: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Pravilnik o dedovanju sredstev za obnovo vaških igrišč 

v občini Ljutomer. 

2. Pravilnik se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

PRAVILNIK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O ENKRATNI 

DENARNI POMOČI OBČINE LJUTOMER OB ROJSTVU OTROKA 

 

Uvodno obrazložitev pravilnika je podala Karmen Lah.  

 

Županja je besedo predala predsednikom odborov. 

 

Statutarno pravna komisija je na svoji seji obravnavala Pravilnik o spremembah in dopolnitvah 

Pravilnika o enkratni denarni pomoči Občine Ljutomer ob rojstvu otroka. Komisija je Občinskemu 

svetu Občine Ljutomer predlagala, da ga v predlagini obliki sprejme.  

 

Odbor za finance je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da Pravilnik o spremembah in 

dopolnitvah pravilnika o enkratni denarni pomoči Občine Ljutomer ob rojstvu otroka v predlagani 

obliki sprejme. 

 

Razprave pri tej točki dnevnega reda ni bilo, zato je županja podala predlog sklepa iz gradiva na 

glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 17, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 95: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah 

Pravilnika o enkratni denarni pomoči Občine Ljutomer ob rojstvu otroka. 

2. Pravilnik se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

NAČRT RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM OBČINE LJUTOMER ZA LETO 

2019 - DOPOLNITEV ŠT. 1 

 

Ana Žnidarič je podala uvodno podrobno obrazložitev k dopolnitvi načrta ravnanja s stvarnim 

premoženjem Občine Ljutomer.  

 

Županja je besedo predala predsednikom odborov. 

 

Odbor za finance je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da dopolnitev št. 1 Načrta 

ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ljutomer za leto 2019 v predlagani obliki sprejme. 

 

Odbor za gospodarstvo in turizem je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da Načrt 

ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ljutomer za leto 2019 - dopolnitev št. 1. v predlagani 

obliki sprejme. 

 

Razprave pri tej točki dnevnega reda ni bilo, zato je županja podala predlog sklepa iz gradiva na 

glasovanje.  
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Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 96: 

Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Dopolnitev št. 1 Načrta ravnanja s stvarnim 

premoženjem Občine Ljutomer za leto 2019, ki vsebuje Načrt ravnanja z nepremičnim 

premoženjem (pridobivanje in razpolaganje).  

 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

SKLEP O ODPISU DOLGOV IZ NASLOVA NAJEMNIN IN OBRATOVALNIH 

STROŠKOV ZA OBČINSKA NEPROFITNA STANOVANJA 

 

Branko Novak je podal uvodno obrazložitev predloženega sklepa.  

 

Županja je besedo predala predsednikom odborov. 

 

Odbor za finance je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da Sklep o odpisu dolga iz 

naslova najemnin in obratovalnih stroškov za občinska neprofitna stanovanja v predlagani obliki 

sprejme. 

 

Odbor za gospodarstvo in turizem je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da Sklep o 

odpisu dolgov iz naslova najemnin in obratovalnih stroškov za občinska neprofitna stanovanja v 

predlagani obliki sprejme. 

 

Razprave pri tej točki dnevnega reda ni bilo, zato je županja podala predlog sklepa iz gradiva na 

glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 16, PROTI: 1.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 97: 

1. Odpiše se neizterljiv dolg iz naslova najemnin za občinska neprofitna stanovanja, ki v 

skupnem znesku znaša 5.562,95 EUR in sicer: 

a. najemniku A. A., Presika 28, 9240 Ljutomer, v višini 1.260,74 EUR; 

b. najemniku B. Z., Presika 28, 9240 Ljutomer, v višini 3.444,14 EUR; 

c. najemnici F. B., Podgradje 27, 9240 Ljutomer, v višini 380,24 EUR; 

d. najemnici R. T., Mala Nedelja 26, 9243 Mala Nedelja, v višini 201,38 EUR; 

e. najemnici Z. S., Presika 28, 9240 Ljutomer, v višini 106,48 EUR; 

f. najemnici B. A., Ulica Slavka Osterca  8, 9240 Ljutomer, višini 169,97 EUR. 

2. Odpiše se neizterljiv dolg iz naslova obratovalnih stroškov za občinska neprofitna 

stanovanja, ki v skupnem znesku znaša 1.794,70 EUR in sicer:  

a.   najemniku A. A., Presika 28, 9240 Ljutomer, v višini 124,50 EUR; 

b. najemniku B. Z., Presika 28, 9240 Ljutomer, v višini 331,59 EUR; 

c. najemnici F. B., Podgradje 27, 9240 Ljutomer, v višini 90,30 EUR; 

d. najemnici R. T., Mala Nedelja 26, 9243 Mala Nedelja, v višini 361,54 EUR; 

e. najemnici Z. S., Presika 28, 9240 Ljutomer, v višini 80,56 EUR; 

f. najemnici B. A., Ulica Slavka Osterca  8, 9240 Ljutomer, višini 718,21 EUR; 

g. najemnici F. N., Postružnikova ulica 2, 9240 Ljutomer, v višini 44,00 EUR; 

h. najemnici B. S., Glavni trg 14, 9240 Ljutomer, v višini 44,00 EUR. 
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3. Na podlagi tega sklepa se odpišejo neizterljivi dolgovi iz naslova najemnin za neprofitna 

stanovanja, ki so navedeni v I. točki tega sklepa v breme proračunskega stanovanjskega 

sklada Občine Ljutomer in iz knjigovodskih evidenc pri družbi Komunalno-stanovanjsko 

podjetje Ljutomer d.o.o., ki kot upravljavec stanovanj v imenu in za račun Občine Ljutomer 

izterjuje terjatve iz naslova najemnin za neprofitna stanovanja. 

4. Upravljavcu občinskih neprofitnih stanovanj, Komunalno - stanovanjskemu podjetju 

Ljutomer d.o.o., Ulica Rada Pušenjaka 9, 9240 Ljutomer, se plačajo obratovalni stroški v 

skupni višini 1.794,70 EUR za neprofitna stanovanja, v lasti Občine Ljutomer za najemnike – 

dolžnike navedene v II. točki tega sklepa. 

5. Plačilo obratovalnih stroškov v višini 1.794,70 EUR se izvrši v breme proračunskega 

stanovanjskega sklada Občine Ljutomer 30. dan po pravnomočnosti tega sklepa na račun 

upravljavca, to je KSP Ljutomer, številka računa: 02343 0010579541 odprt pri NLB d.d. 

 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

SEZNANITEV Z IDEJNO ŠTUDIJO VARIANT ODVAJANJA IN ČIŠČENJA ODPADNIH 

VODA IZVEN DOLOČENIH AGLOMERACIJ V OBČINI LJUTOMER 

 

Županja je predlagala, da bi se danes idejna študija predstavila članom občinskega sveta, nato pa bi 

sledile predstavitve še po krajevnih skupnostih.  

 

Idejno študijo je predstavil Tomislav Zrinski, predstavnik Javnega podjetja Prlekija. 

 

Županja je besedo predala predsednikom odborov. 

 

Odbor za finance se je seznanil z Idejno študijo variant odvajanja in čiščenja odpadnih voda izven 

določenih aglomeracij v občini Ljutomer. 

 

Odbor za gospodarstvo in turizem se je seznanil z Idejno študijo variant odvajanja in čiščenja 

odpadnih voda izven določenih aglomeracij v občini Ljutomer. Odbora je podal predlog, da se 

pripravi prikaz primerjave izračuna stroškov nabave (vgradnje) MKČN in izračuna stroškov 

priključitve na kanalizacijsko omrežje za posamezno gospodinjstvo ter prikaz mesečnih stroškov na 

posamično gospodinjstvo v primeru priključitve na MKČN in v primeru priključitve na javno 

kanalizacijsko omrežje. 

 

Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora se je seznanil s predlagano idejno študijo variant 

odvajanja in čiščenja odpadnih voda izven določenih aglomeracij v Občini Ljutomer. 

 

Mag. Tomislav Nemec je predlagal, da bi izračune in analize bilo potrebno predstaviti tudi 

občanom in uvedbo pisarne, kjer bi občani prejeli potrebne informacije.  

 

Tomislav Zrinski je podal primere izračunov na pobudo mag. Tomislava Nemca ter predlagal, da 

se v pravilniku naj vzpodbuja in dodeli več točk tistim gospodinjstvom, ki bi se priključila na 

čistilno napravo z več enotami.  

 

Županja je dodatno pojasnila, da občani vse informacije lahko prejmejo na Javnem podjetju 

Prlekija ter glede določitve morebitne subvencije s strani občine. 

 

Ciril Magdič je prosil za informacijo glede že izdelane projektne dokumentacije za izgradnjo 

kanalizacijskega omrežja na Spodnjem Kamenščaku.   
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Županja je odgovorila, da je projektna dokumentacija izdelana in pričakuje, da se bo investicija 

zgodila z nepovratnimi sredstvi s stani države.  

 

Sledila je krajša razprava, v kateri so sodelovali Ludvik Rudolf, mag. Tomislav Nemec, županja, 

Janko Špindler in Srečko Žižek.  

 

Županja je pojasnila, da bodo sledile razprave po krajevnih skupnostih ter nato predlog sklepa 

podala na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 98: 

Občinski svet Občine Ljutomer se je seznanil z Idejno študijo variant odvajanja in čiščenja 

odpadnih voda izven določenih aglomeracij v Občini Ljutomer, ki jo je izdelalo JP Prlekija d.o.o., 

pod št. 01/19-JPP z dne september 2019.  

 

K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

ZAHTEVA O UVEDBI URADNIH UR FURS, PISARNA LJUTOMER 

 

O uvedbi uradnih ur FURS, pisarna Ljutomer je uvodno obrazložitev podala Ana Žnidarič.  

 

Županja je besedo predala predsednikom odborov. 

 

Odbor za finance je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da Sklep o ponovnem odprtju 

Finančnega urada Murska Sobota na naslovu Vrazova ulica 1 in vzpostavi uradnih ur za stranke 

vsak teden ob ponedeljkih in sredah, sprejme. 

 

Odbor za gospodarstvo in turizem je Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da sprejme 

Sklep o ponovnem odprtju Finančnega urada Murska Sobota na naslovu Vrazova ulica 1 v Ljutomer 

ter o vzpostavitvi uradnih ur za stranke vsak teden ob ponedeljkih in sredah. 

 

Člani OPSS so se seznanili s problematiko zapiranja pisarne FURS v Ljutomeru. Zahtevajo, da je 

pisarna FURS v Ljutomeru odprta trikrat tedensko. 

 

Maksimiljan Gošnjak je izpostavil predvsem starejše ljudi, ki bi pisarno v Ljutomeru potrebovali 

in da v kolikor ne bomo uspeli preko poslancev, se bo poskusilo tudi preko političnih strank, saj gre 

za institucijo, ki jo v Ljutomeru moramo imeti.  

 

Mag. Tomislav Nemec je povedal, da smo v Ljutomeru izgubili več takšnih inštitucij in da se 

moramo boriti za omenjeno pisarno, ki bi delovala nekaj dni na teden.  

 

Sledila je daljša razprava v zvezi z reorganizacijo Slovenije in mejami pokrajin, kjer bi se morala 

občina bolj vključevati in podati svoje mnenje. V razpravi so sodelovali Niko Miholič, županja, 

Maksimiljan Gošnjak in Dejan Karba.  

 

Niko Miholič je predlagal, da se poskuša doseči odprtje pisarne tudi preko političnih strank  - 

poslati apel ministrom in drugim.  

 

Sejo je ob 18. uri zapustil Matevž Kaučič.  
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Dejan Karba je podal informacijo, da namerava FURS odpreti pisarno, ko bodo zaznali večji obisk 

občanov in da se poslanec Franc Jurša zavzema za odprtje pisarne.  

 

Mag. Tomislav Nemec je predlagal sklic okrogle mize na temo regionalizacije Slovenije, na katero 

se naj povabi poslance, vse stranke in liste ter druge in dorečemo, kaj si želimo v prihodnje in kje se 

vidimo v Ljutomeru.  

 

Županja je podala predlog sklepa na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 18, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 99: 

Občinski svet Občine Ljutomer  zahteva, da se takoj ponovno odpre pisarna Finančnega urada 

Murska Sobota v Ljutomeru, na Vrazovi ulici 1 ter se vzpostavijo uradne ure za stranke vsak 

teden ob ponedeljkih in  sredah.  

 

K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

PREDSTAVITEV DELOVANJA EKO SKLADA IN ENSVET PISARNE V LJUTOMERU 

 

Predstavitev delovanja Eko sklada in ENSVET pisarne v Ljutomeru je podal energetski svetovalec 

Valentin Odar in ob tem razdelil zloženke.  

 

Članice in člani Občinskega sveta Občine Ljutomer so se s predstavitvijo delovanja Eko sklada in 

ENSVET pisarne v Ljutomeru seznanili.  

 

K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANIC ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

LJUTOMER 

 

Županja je besedo predala svetnikom Občine Ljutomer. 

 

Srečko Žižek je podal vprašanje glede Letnega programa in finančnega načrta Nadzornega odbora  

(NO) Občine Ljutomer za leto 2019. Dejal je, da je v začetku meseca avgusta predsednik NO v 

vložišče Občine Ljutomer prinesel Letni program in finančni načrt NO za leto 2019, ki je bil sprejet 

na redni seji, naslovniki tega dokumenta so županja, člani NO in svetniki Občinskega sveta Občine 

Ljutomer. Do danes svetniki opozicije še niso prejeli tega dokumenta. 

 

Ana Žnidarič je podala pojasnilo, da je predsednik Nadzornega odbora Občine Ljutomer, 6. 

septembra 2019 prinesel županji Letni program dela in sicer v skladu s 46. členom Statuta. Ta Letni 

program bo posredovan vsem članom Občinskega sveta Občine Ljutomer. Z vabilom je bil poslan 

tudi članom Nazornega odbora Občine Ljutomer. 

 

Ciril Magdič je podal vprašanje glede izgradnje Osnovne šole Janka Ribiča Cezanjevci, ki je tudi 

predmet obljub krajanom, ter predvsem otrokom, ki jo obiskujejo. Vprašal je v kateri fazi je projekt 

sedaj, ali je narejena kakšna predračunska faza, ali so izdelani projekti, ali je kakšen načrt 

financiranja in sofinanciranja. Naslednje vprašanje se je nanašalo na cestni promet. Cesta med 

križiščem kapele na Spodnjem Kamenščaku in kapele v Cezanjevcih (Dunajeva kapela) je prometno 

zelo obremenjena, kar so povzročile spremenjene prometne poti, prav tako je med odsekom 

pokopališča pred Dunajevo kapelo cestišče zelo poškodovano in bi bila nujna preplastitev v dolžini 

nekje 100 metrov. Podal je predlog, da se prouči možnost preplastitve oz. sanacije vozišča in, da se 
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zaradi povečanega rekreativnega kolesarjenja namesti opozorilna prometna signalizacija, ki bo 

kolesarje opozarjala na nevaren spust, saj je bilo zaradi nepoznavanja ceste, precej prometnih 

dogodkov, v katerih so bili udeleženi kolesarji. Podal je tudi zahvalo županji in vsem, ki so 

prisluhnili njegovi pobudi, glede ureditve varne poti od oz. med igriščem vrtca Cezanjevci v smeri 

Osnovne šole Janka Ribiča Cezanjevci. 

 

Županja je dejala, da si zahvale za ureditev poti med igriščem vrtca Cezanjevci v smeri Osnovne 

šole Janka Ribiča ne zasluži, ampak gredo zasluge drugim. Strokovna služba bo proučila pobudo in 

podala odgovor glede ceste. Glede Osnovne šole Cezanjevci je dejala, da je občinski svet najvišji 

organ odločanja in, da bodo oni odločali, kdaj bo gradnja Osnovne šole Janka Ribiča prišla na vrsto. 

 

Dejan Karba je prebral pobudo, ki je bila sprejeta na seji KVIM-a. Večkrat so že bili priča 

medsebojnim obračunavanjem na seji in zaradi slabega nivoja komuniciranja med odbori. KVIM 

poziva vse člane odborov in delovnih teles Občinskega sveta, za dostojni nivo komuniciranja. 

Županjo pozivajo, da na sejah Občinskega sveta zagotavlja dostojno in enakopravno, profesionalno 

razpravo. Zaradi hektike, ki nastaja po sklicu seje Občinskega sveta, praviloma na zadnji dopustni 

dan, kot določa poslovnik, KVIM naproša županjo, da se vabila za sejo Občinskega sveta 

posredujejo vsaj 10 dni pred samo sejo, če posameznega gradiva pred sejo še ni mogoče 

posredovati, se naj posreduje naknadno. Glede sklepa št. 77, glede imenovanja direktorice Splošne 

knjižnice Ljutomer, sprejetega na 5. redni seji Občinskega sveta, KVIM naproša Statutarno pravno 

komisijo, da opravi strokovno presojo, tako ravnanja Sveta zavoda kot samo vročanje sklepa št. 77, 

ki je bil od dneva seje poslan 21 dan. Sam osebno se je s predsednikom Kulturnega društva Orfej 

dober mesec pogajal z Uradom predsednika Republike Slovenije, za tem so prejeli sklep, da bo 

predsednik Republike Slovenije, Borut Pahor častni pokrovitelj slavnostnega koncerta, Kulturnega 

društva Orfej. Glede heliodroma jim je gospod Miholič posredoval prošnjo, da bi se sestali, ampak 

v tistih dneh niso mogli uskladiti vseh deležnikov, ki jih je gospod Miholič predlagal. Iz Ministrstva 

za zdravje so sporočili, da je več občin pristopilo s prošnjo, glede urejanja heliodroma. Ministrstvo 

za zdravje je na ta dopis odgovorilo zelo birokratsko, in sicer, da potrebujejo posamezne občine dve 

leti časa, da pripravijo vse ustrezno za vzpostavitev začasnega postajališča  - heliodrom. Ker so v 

Ljutomeru postorili že veliko glede tega, so na ministrstvo poslali dopis, da naj ministrstvo najde 

sredstva za Občino Ljutomer, odgovora še niso prejeli, pri tem sodelujejo tudi stranke. Glede 

blagovnice v Ljutomeru, je dajal, da sam ni prisostvoval na sestanku, ki se je odvijal na ministrstvu. 

V imenu Ljutomera so bili udeleženi, Peter Beznec, Tomaž Horvat in Borut Horvat, na sestanku je 

bil prisoten tudi minister. Dosegli so dogovor, da se v primeru, ko in če Občina Ljutomer pristopi k 

nakupu prostorov Blagovnice, ministrstvo pristopi s sofinanciranjem, kot je bilo že na seji rečeno. V 

izdelavi je Elaborat in na naslednji seji bodo predstavniki ministrstva predstavili dano idejo. Glede 

dogajanja na začetku seje, glede Franja Karlovčeca in besedami, ki so bile rečene glede stranke SD 

je povedal, da so na centralni sedež SD iz Ljutomer prejeli klic, da je gospod Karlovčec z Občino 

Ljutomer pričel poslovno sodelovati. V izogib temu, da naj bi prišlo do nekih razprtij med njimi, so 

zadevo prepustili vodstvu stranke. Z gospodom Karlovčecem so dosegli dogovor, da zaradi tega, 

ker se on sam trudi ravnati transparentno, stranka ne želi in tudi gospod Karlovčec je izrazil željo, 

da nad njim ne visi nikakršen dvom, zaradi tega se je odločil za odstop. V imenu stranke SD je 

dejal, da ni prišlo do nobenih ustrahovanj, kot je bilo omenjeno. 

 

Županja je povzela besede gospoda Karba, da je na njej, da zagotavlja dostojno razpravo. Dejala, 

je da so vseeno toliko odgovorni, da se dostojno obnašajo in da imajo razprave na ustreznem nivoju 

in da nobena deklaracija ali zapis ne bo pomagala, če nimamo tega v sebi. Dejala je, da ni rekla, da 

politične stranke niso nič naredile, to je bilo povzeto, prej bi si želela, da bi. Veseli jo, da bo 

predsednik Republike Slovenije pokrovitelj slavnostnega koncerta Kulturnega društva Orfej, ampak 

to še ne pomeni, da bo kdo iz strani države prispeval denar. Glede heliodorma je dejala, da jo veseli, 

da je bil poslan dopis na ministrstvo, ampak bi jih v prihodnje prosila, da ne bi več hodili na radio 
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Maxi in dejali, da je denar že urejen, vse je že urejeno samo županjo še čakamo. Ker iz njihovih 

besed sedaj ni razumela ali je denar urejen, ampak so dejstva, da še odgovora nimajo. Prosi, da so v 

dajanju podatkov bolj točni in podajanju informacij v javnosti. Prepričana pa je, da bi si vsi želeli, 

da bi se zadeva zgodila in bodo hvaležni če se bo. Glede Ministrstva za kulturo je dejala, da je bila 

na ministrstvu in da si želi, da bi Osnovna šola Janka Ribiča bila čim prej narejena, ampak glede 

pogovora na ministrstvu o določenih investicijah na žalost ni nekih izgledov, da bi država pri tem 

kaj pomagala. Upa, da bo. Glede izjave, da mi kupimo za 600.000,00 eur, država pa bo prispevala 

1.200.000,00 eur, je dejala, da še vsa sredstva, ki so jih do sedaj dobili in tista, ki se delijo iz 

občinskega proračuna so podvržena Javnim razpisom. Glede besed, ki jih je podala na začetku seje, 

glede odstopa gospoda Karlovčeca, je dejala, da sta bila na telefonski zvezi in so besede, ki jih je 

danes uporabila, njegove. Upa, da se v prihodnje ne bodo več dogajale take stvari. 

 

Dejan Karba je dejal, da je Kulturno ministrstvo tisto, ki pristopa k projektu Blagovnice in ne 

Ministrstvo za šolstvo. Glede heliodroma, kot so takrat povedali, so sredstva bila zagotovljena, vse 

imajo tudi dokumentirano. Naknadno je prišlo, zaradi pritiska določenih občin do tega, da je 

ministrstvo dejalo, da občina uredi vse potrebno v dveh letih in šele nato se zagotovi denar. 

 

Maksimiljan Gošnjak je dejal, da ga je v torek, 24. 9.2019 ob 15.35 klical svetnik Jože Klemenčič, 

če se ne bo udeležil seje Komisije za štipendiranje. Ugotovil je, da so na KVIM-u 5. 2. 2019 

naredili zamenjavo, da je podpredsednica Sara Karba. Dejal je, kako je sedaj s tem, kdo je kriv za 

nastalo napako, naj se zadeve razišče, kako je lahko prišlo do nastale napake. 

 

Jože Klemenčič je podal repliko na povedano. Dejal je, da ga je klical na sejo in da tudi sam ni bil 

prepričan ali je gospod Gošnjak član ali ne. Dejal je, da je gospod Gošnjak prejel vabilo po 

elektronski pošti v četrtek ali petek. Če bi gospod Gošnjak imel poštene namen bi takrat, ko je 

prejel vabilo rekel, da ni član omenjene komisije. Na seji Občinskega sveta pa je sedaj to izpostavil, 

kot velik problem in da bodo o tem vsi seznanjeni. 

 

Maksimiljan Gošnjak je dejal, da je gospod Kaučič priča, da ni prejel nobenega vabila na sejo 

Komisije za štipendiranje. Dejal je, da je na seji bil list prisotnosti, na katerem je bilo zavedno 

njegovo ime in se je zaradi tega podpisal. Sejnini se odpoveduje, ker mu tudi ne pripada. 

 

Županja je dejala, da bodo omenjeno zadevo preverili. Dejala je tudi, da je v zadnjem tednu dobila 

veliko vprašanj glede sejnin. Dva odbora sta bila sklicana istočasno, na istem kraju, obravnavala sta 

iste teme in se pričakuje, da bosta izplačani dve sejnini. Prosi, da se v tej smeri malo zresnijo. 

 

Mira Rebernik Žižek je podala pobude in vprašanja v imenu nekaj občanov Občine Ljutomer in 

stranke NSi: 

- Da bi Občina Ljutomer postala še bolj prijazna občanom vlaga v imenu krajanke Ljutomera 

pobudo, da se v občini ustanovi občinska blagajna. Namen je omogočiti občanom 

plačevanje računov za komunalne storitve, energetiko, storitve zavodov na področju občina 

brez plačevanja provizije. Izhodišče za to pobudo so stroški provizije, ki se spreminjajo 

skoraj na letni bazi in nanje vpliv ni možen. Že enostaven izračun stroškov provizije pri 

povprečni višini provizije 1,05 eur za račun mesečno v enem letu presega 100 eur, kar 

zagotovo ni zamerljivo. 

- Stroški storitev Javnega podjetja Prlekija se obračunavajo na položnicah od 15. do 15. Daje 

pobudo, da bi Javno podjetje Prlekija v bodoče obračunavalo storitve za tekoči mesec, in 

sicer od 1. do zadnjega v mesecu.  

- V imenu občinskega odbora predlagajo, da se sredstva katera je Javno podjetje Prlekija 

nakazalo po tožbi Občini Ljutomer namenijo za interventno menjavo azbestnih cevi. S tem 

se bo postopoma izenačila kvaliteta pitne vode vsem občanom. 
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- Dajejo pobudo, da se na Ekološke otoke postavijo tudi posode  za odpadna olja, vsaj na 

nekaterih mestih. Prav tako na zabojnikih za steklo se naj vedno kontrolirajo vratca spodaj 

in če so poškodovana, naj se takoj zamenjajo.  

- V Vogričevcih ob cesti Vogričevci – Vidanovci je vodotok, ki teče vzporedno ob cesti in ob 

vsakem večjem nalivu poglablja svojo strugo, zato je le-to poglobil že toliko, da je 

vodovodna cev, katera oskrbuje kar nekaj hiš na drugi strani v zraku oz. 30 do 40 cm nad 

nivojem vode. Problem ni nov, saj je že v prejšnjem mandatu bilo na to večkrat opozorjeno, 

vendar se zadeva ni premaknila iz mrtve točke. Prvič je na to bilo opozorjeno na seji dne, 9. 

3. 2015, ko se je izpostavil problem vodotoka v Vogričevcih, drugič pa se je opozorilo v letu 

2017, ko je na ta problem opozorilo več vaščanov. Na podlagi navedenega ponovno 

opozarjajo, da na tem vodotoku in s tem sanacije vodovodne infrastrukture ni bilo narejeno 

nič. Približuje se zima, cev dovodnega voda pa je še vedno v zraku, tako, da je tudi možnost 

zmrzali zelo velika. Sprašujejo, kdo bo nosil odgovornost, če v zimskem času občani ne 

bodo deležni oskrbe s pitno vodo. 
 

Direktorica občinske uprave je podala pojasnila: 

- glede prvega predloga je pojasnila, da je že pred tremi leti na občinskem svetu bil podan 

predlog, da občina uvede občinsko blagajno. Predlog je podal gospod Klemenčič in še nekaj 

drugih svetnikov. V letu 2017 so se na to pobudo v proračunu planirali stroški za 

vzpostavitev občinske blagajne, ki so temeljili na podatkih primerljivih občin v katerih 

imajo občinske blagajne delujejo. K oddaji ponudbe za delovanje blagajne se je izvedlo 

povpraševanje na štiri poslovne banke, dve od teh sta posredovali ponudbe, dve pa nista 

izkazali interesa. Z banko, ki je oddala najugodnejšo ponudbo se je opravil tudi razgovor, 

vendar pa do vzpostavitve blagajne ni prišlo iz razloga, ker v občinski zgradbi ni bilo 

mogoče zagotoviti primernega prostora. Po podatkih občin, v katerih občinske blagajne 

delujejo, je potrebno le-to imeti urejeno tako, da je dostopna starejši populaciji in invalidom, 

saj so ravni ti najštevilčnejši uporabniki teh storitev. Ker prostore v pritličju v celoti zaseda 

Upravna enota, se je opravil razgovor tudi z njimi, dejali so, da ne morejo odstopiti 

nobenega prostora. Zaradi stopnišča, ki se nahaja pri obeh vhodih v občinsko stavbo pa 

dostop za invalide nebi bil možen niti v pritličju, kar je bil eden izmed glavnih razlogov, da 

se občinska blagajna ni vzpostavila. Pojasnila je tudi, da se preko te blagajne lahko plačujejo 

le določene stvari oz. položnice, za katere izvajalci v to  pristanejo s sklenitvijo pogodbe. 

Večina občin ima to urejeno za plačevanje položnic, ki jih pošiljajo njihovi javni zavodi ter 

javna podjetja. V proračunu za leto 2019 se strošek vzpostavitve občinske blagajne ni več 

planiral, ker se je ocenilo, da še ni pogojev za vzpostavitev. Občina dano pobudo podpira, 

vendar se mora kot prvo zagotoviti dostop invalidom. V sprejetem proračunu so 

zagotovljena sredstva za projektno dokumentacijo za izgradnjo dvigala v občinski stavbi, 

drugo leto pa je planirano, da se vključi izgradnja dvigala in potem se je možno naprej 

pogovarjati. 

- glede zaračunavanja vode Javnega podjetja Prlekija, je dejala, da je občina od izvajalca 

gospodarske javne službe oskrba s pitno vodo zaprosila pisno pojasnilo in prejela odgovor, v 

katerem izvajalec pojasnjuje, da praviloma enkrat na mesec izvajajo popise vodomerov in to 

nekje v drugi polovici meseca, zato se omrežnina plačuje za tekoči mesec, vodarina pa se 

plačuje od 15 v mesecu do 15 v naslednjem mesecu.  

- glede problema vodotoka oz. vodovodne infrastrukture Vogričevci  - Vidanovci je dejala, da 

se pridobivajo potrebna soglasja in da se bo pristopilo k sanaciji.   
 
Ob 19.04 je sejo zapustil svetnik Dejan Karba. 
 

Niko Miholič je dejal, da zgolj zaradi korektnosti in kredibilnosti, glede izjav, katere dajejo javno 

pred kamerami, prosi, da ko se pogovarjajo o nekih obljubah in sofinanciranju npr. glede 
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blagovnice, da se neko društvo gre pogovarjat na ministrstvo in pride informacija, da bi naj država 

plačala 600.000,00 eur. V prihodnje prosi, da ne bi šli preveč daleč, in da naj se podajo pisna 

potrdila tistega, ki je to dejal in od takrat naprej se lahko pogovarjajo. Verjame, da vsi tisti, ki delajo 

v javnem sektorju ali občinski upravi vedo, da morajo biti pisna zagotovila. Podal je pobudo upravi 

Občine Ljutomer ali Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da se pravno preveri, kaj se lahko uredi 

glede odhajanja med sejo ali, da nekoga, že nekaj krat ni bilo na seji. Ni pošteno, da nekdo, ki gre 

tri ure pred koncem seje, dobi isto sejnino kot tisti, ki ostane do konca seje.  

 

Jože Klemenčič je dejal, da je že na začetku seje bilo povednih par besed o Glasbeni šoli Slavka 

Osterca Ljutomer, prosil je za informacije, kako daleč je sanacija glasbene šole, kdaj se predvideva, 

da bo vse urejeno in kako dolgo se še predvideva sanacija mostu čez reko Ščavnico v Ljutomeru. 

 

Županja je podala odgovor, da so bili na sestanku na ministrstvu glede glasbene šole, ker kot je že 

omenila, je izredno zahteven proces sanacije vlage, kar se ni pričakovalo, vmes so se še morali 

zgoditi določeni Elaborati in opravičevanje dodatnih sredstev za potrebe sanacije vlage, kar se je 

tudi uspešno uredilo. Sestanek na ministrstvu je bil uspešen, saj ne bodo zagotovili dodatna sredstva 

za ta namen. Rok sanacije vseh petih občinskih stavb se z glasbeno šolo podaljšuje. Dela se na tem, 

da bi sanacija glasbene šole bila čim prej izvedena. Glede mostu čez reko Ščavnico je dejala, da bo 

prvotno prej urejeno, kot je bilo planirano. 

 

Slavica Sunčič je dejala, da je kot predsednica Krajevne skupnosti Krištanci Šalinci Grlava dolžna 

postaviti vprašanja: 

- za njihovo krajevno skupnost je bil sprejet amandma projektna dokumentacija za cestno 

razsvetljavo, signalizacijo in pločnik v višini 15.000,00 eur. Razen enega sestanka s 

strokovnim sodelavcem na njihovi krajevni skupnosti in dopisa v katerem se jih prosi, da 

sporočijo pričetek in konec odseka projektiranja pločnika, kar je tudi dorečeno in znaša 

nekje 3 metre, nadalje se od njih pričakuje način na kateri naj bi pločnik prečkal jarke in 

potoke ter predvideno širino pločnika, način odvodnjavanja meteornih voda. Dopis je 

zaključen z besedami, da naj predložijo popise del oz. ponudbe in predračune kaj bi se naj v 

tem letu iz teh sredstev na tej cesti izvedlo. Dano zadevo so obravnavali na seji krajevne 

skupnosti in ne razumejo, zakaj bi oni morali podati oz. izvajati naloge, za katere niso 

pristojni. Menijo, da so občani Občine Ljutomer, ki imajo skupno upravo in strokovne 

delavce, ki opravljajo izvedbo del za vse krajevne skupnosti. Pričakovali so strokovno 

pomoč in pravočasen pristop k izvedbi sprejete investicije. Zanima jih, kdaj se bo investicija 

pričela ter za ta denar, ki je zagotovljen v proračunu in v dopisu na Občino Ljutomer so 

predlagali vsaj delno plačilo projektne dokumentacije. 

- V Občini Ljutomer je že nekoč bil ustanovljen Odbor za starejše, predlagala je, da bi 

ustanovili odbor ali komisijo za starejše v občini Ljutomer.  

- Podala je pobude krajevne skupnosti in sicer izris sredinske črte na cesti Babinci – Šalinci, 

očistiti zaraščene vodotoke celotne krajevne skupnosti, kajti v primeru dežja bo prišlo do 

zajetja dežja in poplav kleti, postavitev prometnega znaka, ki označuje otroke na cesti se ni 

zgodilo nič, ki čakajo na avtobusni postaji oz. postavitev znaka otrok na cesti, preveriti 

predlagatelja postavitve stolpa na železniški postaji Grlava, naj se ponovno preveri 

opravičenost prehoda mandata na naslednjega člana sveta krajevne skupnosti.  

- Je omenila javne delavce, da so jih svetniki brisali iz proračuna, dejala je, da je razpis za 

javnega delavca bil meseca oktobra 2018, takrat pa še niso bili svetniki v tej sestavi, ko pa je 

bil proračun sprejet, pa ni bilo več nobenega razpisa za javna dela in da oni niso nič krivi. 
 
Županja je dejala, da Ko so se predlagale plače v občinski upravi, je bilo predlagano, da se 

zaposlita dva delavca za košnjo trave, in ob sprejemu proračuna dani predlog ni bil podprt. Županja 

je za podrobnejšo obrazložitev predala besedo vodji Režijskega obrata Alešu Vaupotiču. 
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Aleš Vaupotič je podal obrazložitev glede javnih delavcev, in sicer je bil odobren samo en javni 

delavec invalid. Pripravljen je bil popis vseh javnih površin, na sami seji je bilo predstavljeno, 

katere površine se kosijo, koli ur zajema košnja. Dejal je, da so predlagali, da se za leto 2019 

zagotovijo finančna sredstva, s katerimi bi se za določen čas zaposlili delavci, ki bi  skrbeli za javne 

površine. Z amandmajem so občinski svetniki ta sredstva za leto 2019 zmanjšali. Dejal je, da si 

lahko ogledajo sejo, na kateri je bila sprejeta dana odločitev. 

 

Županja je dodala, da je na proračunski seji opozarjala na posledice, ki so sedaj postale realnost, 

prav tako je opozorila na amandma, ki so ga občinski svetniki vložili glede projekta pločnik s 

projektno dokumentacijo Krištanci Šalinci Grlava. Kot predsednico Krajevne skupnosti Krištanci 

Šalinci Grlava razume, da bi si želela, da se zgodi tudi ta investicija, tudi mi bi si želeli, ampak 

nikogar v Sloveniji ne pozna, ki bi za 15.000,00 eur naredil dokumentacijo, kaj šele projekt. Dano 

vprašanje je stvar proračuna. Podali so tudi amandma, da se ta sredstva prenesejo na krajevno 

skupnost, že takrat je povedala, da krajevne skupnosti nimajo kadra, nimajo možnosti, da bi izvedli 

javno naročilo, vendar so vztrajali in amandma izglasovali. Na sejo krajevne skupnosti je bil poslan 

strokovni sodelavec in vse kar ste danes povedali vam je takrat na seji krajevne skupnosti bilo 

pojasnjeno. Dejala je, da bi v prihodnje bilo zelo dobrodošlo, da takrat, ko se odloča o neki 

investiciji in projektu, da se ve o čem se govori. Glede prenosa mandata na naslednjega člana je 

dejala, da je prepričana, da so se o tem že večkrat izjasnile strokovne službe. V krajevni skupnosti je 

večinski volilni sistem, izvoljen je človek z imenom in priimkom in ni možnosti, da bi ga lahko kdo 

nadomestil. Dejala je, da se ji pobuda glede Odbora za starejše zdi dobra in jo zanima, kdo je sedaj 

tisti, ki bo ta odbor imenoval. 

 

Maksimiljan Gošnjak je podal pobudo, glede problemov, ki jih imajo občinski svetniki pri svojem 

delu, kot so že seznanili na Odboru za finance in Odboru za gospodarstvo in turizem, glede kratkega 

časovnega sklica občinske seje, se povzroča kaos. Podal je prošnjo, da bi vsaj 10 dni prej lahko 

dobivali gradivo, da ne bi imela občinska uprava toliko dela z njimi, da bi odbori normalno 

funkcionirali. Zaradi tega je sklicanih več odborov na enkrat. Podal je tudi predlog, da bi se 

občinske seje pričele ob 16. uri in ne ob 13. uri. 

 

Županja je dejala, da ni začutila stresa pri sodelavcih občinske uprave, ker so na to navajeni. Z 

veseljem bi prej poslala gradivo, ampak dejstvo je, da včasih pač ne gre. Dejala je, da je poslovnik 

jasen. V zvezi s sklicevanjem odborov in komisij je županja opozorila, da so problemi, ker so v 

večini isti člani odborov in komisij. 
 

Jože Klemenčič je dejal, da mu 13. ura za sklic seje odgovarja, dejal še je, da je tu vprašanje ali 

lahko vsem ugodimo. Podal je pobudo, izpostavil jo je tudi na KVIM-u,  da se na novo imenujejo 

vse komisije in odbore v skladu u volilnim rezultatom, vključno s KVIM-om in se bodo zadeve 

lažje reševale. Podal je vprašanje, glede na to, da je v DeSUS-u, ali lahko sam pelje kako zadevo, 

recimo gradnjo kapele, ali obstaja kak sistem, da se zadeve peljejo po eni dogovorjeni poti.   

 

Županja se je vsem prisotnim zahvalila za vse pobude in vprašanja. 

 

Seja se je zaključila ob 19.40 uri.  

 

Zapisali: 

Irena Lepoša 

Martina Klement 
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